
 

 

 

Αθήνα, 29 Ιουλίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Οικονομικών 

 

Θέμα: «Μοιραία η μείωση του ζωικού κεφαλαίου λόγω των οικονομικών συνθηκών, με 

απρόβλεπτες συνέπειες» 

 

Τα πολλαπλά προβλήματα που αντιμετωπίζουν εδώ και καιρό οι κτηνοτρόφοι, αδυνατώντας να 

καλύψουν το κόστος παραγωγής, το οποίο εκτινάχθηκε, σχεδόν διπλασιάστηκε το τελευταίο έτος, έχουν 

αποτέλεσμα τη μείωση του ζωικού κεφαλαίου της χώρας μας και μάλιστα τη στιγμή που απειλείται η 

επισιτιστική επάρκεια των ευρωπαϊκών χωρών.  

Τόσο η δυσκολία σίτισης των κοπαδιών λόγω υψηλών τιμών των ζωοτροφών, όσο και η 

αδυναμία εξυπηρέτησης υποχρεώσεων αναφορικά με το κόστος της ηλεκτρικής ενέργειας, ανάγκασαν 

πολλούς κτηνοτρόφους να σφαγιάσουν μέρος των κοπαδιών τους, τα οποία δεν μπορούν να 

συντηρήσουν. Το κόστος των βασικών ζωοτροφικών προϊόντων αποτελεί σχεδόν το 70% του συνολικού 

κόστους παραγωγής κρέατος και γάλακτος. 

Ειδικά η Κρήτη, σύμφωνα με τους κτηνοτροφικούς φορείς, πρώτη φορά από το 2020 στην 

ιστορία της αιγοπροβατοτροφίας του νησιού, έχασε την υπερεπάρκειά της. Ενώ σε πανελλαδικό 

επίπεδο η παραγωγή κρέατος έχει μειωθεί κατά 20%, και οδεύει σε μείωση 50%. 

Οι κτηνοτροφικοί φορείς, οι οποίοι εκπέμπουν σήμα κινδύνου εδώ και καιρό, υπενθυμίζουν ότι 

αν δεν ληφθούν άμεσα σοβαρά μέτρα, τόσο για τα προβλήματα που προέκυψαν τα τελευταία δύο 

χρόνια, όσο και για παλαιότερα χρέη και οφειλές από δάνεια της πρώην ΑΤΕ και τραπεζικό δανεισμό, 

η κτηνοτροφία στην Ελλάδα θα συρρικνωθεί σε απίστευτο βαθμό. 

Επειδή, τα αποσπασματικά μέτρα τα οποία μέχρι τώρα ανακοινώνονται δεν αποτελούν σοβαρή 

και συντονισμένη αντιμετώπιση του φαινομένου μείωσης του ζωικού κεφαλαίου στη χώρα μας. 

Επειδή, είναι επιτακτική η ανάγκη να διασφαλιστεί η επισιτιστική επάρκεια στη χώρα μας, 

δεδομένων των γενικότερων συνθηκών. 
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Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

 

Σε ποιες διαρκείς και σταθερές πολιτικές στήριξης του κτηνοτροφικού τομέα θα προβείτε ώστε 

να ανακοπεί η πορεία μείωσης του ζωικού κεφαλαίου στη χώρα μας; 

 

  

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αραχωβίτης Σταύρος 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος Χρήστος 

Βαγενά Άννα 

Βαρεμένος Γεώργιος 

Βέττα Καλλιόπη 

Γκιόλας Ιωάννης 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ (Μανόλης) 

Καλαματιανός Διονύσιος 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Λάππας Σπυρίδων 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

Ξανθός Ανδρέας 

Ξενογιαννακοπούλου Μαρία Ελίζα (Μαριλίζα) 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Παπανάτσιου Αικατερίνη 

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Συρμαλένιος Νικόλαος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γεώργιος 




